

# SONY FK-514 517 520 526 530 540 550 Automatic screwfeeder

产品名称	SONY FK-514 517 520 526 530 540 550 Automatic screwfeeder
公司名称	深圳市鑫协宏科技有限公司
价格	960.00/台
规格参数	加工定制:否 品牌:SONY 型号:FK-530
公司地址	深圳市南山区桃源街道丽山路大学城创业园1006室
联系电话	0755-33103276 13530192720

## 产品详情

日本索尼SONYFK-530螺丝机特点：

比起传统螺钉托盘来，每个螺钉可以节省1.4秒的时间,生产效率提高4倍.

容易操作,即使是新手也能马上学会操作方法。

不必对正螺钉，只需将螺钉成批投入供料室内即可。

广泛适用于各种类型，长度和头部形状的螺钉。

螺钉头的形状可用本机外部控制器简单地调整。

形状小，不占地方，一个操作人员可以同时操作数部机器。

带有汲器过载保护电路和逆功率极性防止电路。

备有不同型号可供不同螺丝选择使用。FK-514FK-517FK-520FK-523FK-526FK-530FK-535FK-540 注：后两位表示螺丝大小

Features of Sony fk-530 screw driver in Japan:

Compared with the traditional screw tray, each screw can save 1.4 seconds and increase the production efficiency by 4 times

easy to operate, even the novice can learn the operation method immediately.

it is not necessary to align the screws, just put the screws into the feeding room in batches.

It is widely used for screws of various types, lengths and head shapes.

the shape of the screw head can be simply adjusted by the external controller of the machine.

small shape, no space occupation, one operator can operate several machines at the same time.

it has overload protection circuit of swab and reverse power polarity protection circuit.

Different models are available for different screws. Fk-514 fk-517 fk-520 fk-523 fk-526 fk-530 fk-535 fk-540 note: the last two digits indicate the screw size